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Project 'Dieren onder de wielen'  -  Meldingen

Voor heel wat dieren vormt het verkeer de belangrijkste onnatuurlijke doodsoorzaak. Met 
het project ‘Dieren onder de wielen 2.0’ willen de Vlaamse overheid en Natuurpunt de 
knelpunten verder in kaart brengen via losse waarnemingen van verkeersslachtoffers, 
maar dit vervolgproject van 'Dieren onder de wielen' gaat nog een stapje verder. 
Natuurpunt roept op om vaste trajecten regelmatig te controleren op de aanwezigheid 
van aangereden dieren. Met de gegevens van die gestandaardiseerde tellingen kan 
ingeschat worden hoeveel dieren jaarlijks de dood vinden op de Vlaamse wegen en of de 
verkeersdrukte op onze wegen het voortbestaan van bepaalde diersoorten in ons land in 
gevaar brengt.

Na het eerste project ‘Dieren onder de wielen’ werd een vervolgproject ‘Dieren onder de 
wielen 2.0’ opgestart dat loopt van 1 mei 2013 tot 30 april 2017 en waarin mensen nog 
steeds verkeersslachtoffers kunnen melden. Dat kan via de website 
www.dierenonderdewielen.be en de bijbehorende app of door middel van regelmatige 
tellingen op een vast traject.

1. Hoeveel meldingen heeft het project ‘Dieren onder de wielen 2.0’ in totaal 
ontvangen? Graag een overzicht per jaar en per soort (vogels, reptielen, amfibieën 
en zoogdieren). 

2. Het project eindigde op 30 april 2017. 

Komt er nog een vervolgproject? Zo ja, welke aanpassingen, nieuwigheden heeft het 
vervolgproject? Kunnen we spreken van een ‘Dieren onder de wielen 3.0’?

3.

a) Hoeveel trajecttellers hebben zich gedurende het hele project 2.0 gemeld? 

b) Hoeveel meldingen kwamen er binnen van de trajecttellers gedurende het hele 
project ‘Dieren onder de wielen 2.0’? 

4. Aan het einde van het project werden de resultaten geanalyseerd en gebundeld. 

Welke knelpunten werden er gelokaliseerd aan de hand van de resultaten? Wijken 
die af van knelpunten uit het eerste project? Welke prioriteiten kwamen nu naar 
voren en welke maatregelen zullen nu genomen worden? 
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1-4. Deze vraag behoort tot de bevoegdheid van Vlaams minister van Omgeving, Natuur 
en Landbouw, Joke Schauvliege.


